
 Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

z dnia 11 czerwca 2018 roku

Rozpoczęcie obrad – godz. 13:00

Zakończenie obrad – godz. 16:15

Posiedzenie  rozpoczęło się  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie.

Posiedzenie  otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W Komisji uczestniczył: Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie oraz Pani Zofia Gorzyńska

Skarbnik Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący  Rady  Gminy  na  podstawie  listy  obecności  poinformował,  że  brakuje  Radnej

Wiolety Frydrych.

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek posiedzenia:

Omówienie materiałów LIV sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił proponowany porządek najbliższej Sesji Rady Gminy.

Proponowany porządek obrad:

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z LI zwyczajnej oraz z LII i LIII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki

Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.3 Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za 2017 rok:

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy,

b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych,

c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy, 

d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,

.1 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.2 Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany wieloletniej  prognozy finansowej  na  lata  2018-2030 -

referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;



.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonych  w

obrębie geodezyjnym Mierzeszyn – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie

geodezyjnym Pawłowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Pawłowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.6 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  z  wnioskiem  o  zaopiniowanie  projektów  uchwał

dotyczących sprzedaży alkoholu na terenie gminy Trąbki Wielkie  – referuje Pan Błażej Konkol

Wójt Gminy;

.7 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  dopłat  dla  taryfowych  grup  odbiorców  w  ramach

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz cen innych usług –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu

zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  obręb  Ełganowo,  gmina  Trąbki  Wielkie  -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu

zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  obręb  geodezyjny  Trąbki  Wielkie,  Gmina

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego  obejmującego obręb geodezyjny Trąbki Wielkie – referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.11 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb Warcz, Gmina Trąbki Wielkie – referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.12 Interpelacje i zapytania radnych;

.13 Wystąpienia sołtysów;

.14 Wolne wnioski. 

Ad  2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018.

Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska -  odczytała  uzasadnienie  zmian  budżetu  Gminy.  W trakcie
odczytywania  Radni  zadawali  pytania,  na  które  Wójt  Gminy  oraz  Skarbnik  Gminy  udzielali
odpowiedzi:

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zapytał o ujętą w budżecie Gminy dotację do dróg
dojazdowych polnych, obręb geodezyjny Czerniewo – Warcz. Zapytał, o którą drogę chodzi.

Wójt Gminy – podał, że miejscowość Zaskoczyn i Czerniewo jest obrębem geodezyjnym Warcz.
Dotacja dotyczy drogi z Zaskoczyna do Czerniewa.
Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  zwrócił  uwagę  na  zmiany  funduszu  sołeckiego  w  celu



zakupienia  kosiarki,  itp.  Uważa,  że  należy  się  zastanowić  nad  wyrażaniem  zgody  na  kupno
sprzętów dla  sołectw  bo po  ich  zakupie  są  one  nieużywane,  sołectwa  są  zaniedbane  a  sołtysi
zgłaszają, że nie ma osób do wykaszania terenów zielonych i pretensja jest do Gminy.

Na temat dbałości o sołectwa wywiązała się dyskusja, w trakcie której Radny Andrzej Klonowski
przyznał rację Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy co do zaniedbanych sołectw. 

Radny Jan Selka – nawiązał do pozycji zabezpieczenia środków w budżecie Gminy na ul. Jodłową
w Kleszczewie. Zapytał, dlaczego nie jest uwzględniona również ul. Leśna w Kleszczewie. Zwrócił
uwagę, że mieszkańcy Kleszczewa fundusz sołecki podzielili na te dwie ulice. 
Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska - wyjaśniła, że są to środki prywatne, które były przeznaczone na
remont ulicy Jodłowej.  Wpłynęła dokładnie kwota 18 500,00 zł.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał o kredyt, czy w tej kwocie jest ujęta już inwestycja –
budowa kanalizacji.

Wójt Gminy – poinformował, że tak. Jest to już łączna kwota na zbilansowanie tej inwestycji.

Radna  Mariola  Łabędzka -  powróciła  do  tematu  dotyczącego  problemu  w  sołectwach  co  do
wykaszania  terenu.  Podała  jak  w  sołectwie  Gołębiewo Średnie  problem ten  jest  rozwiązany a
mianowicie zatrudniona jest jedna osoba, która tym się zajmuje. 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że kwota zadłużenia Gminy jest ogromna. Poza tym
jest  jeszcze  inwestycja  pn.  ”Budowa Remizy strażackiej  w Mierzeszynie”.  Miała  ta  inwestycja
kosztować 1 mil. 600 i była obietnica ze strony Wójta Gminy, że  miały być odzyskane środki w
wysokości  800  tys.  zł.  Rada  Gminy  tylko  ze  względu  na  taką  obietnicę  wyraziła  zgodę  na
przekazanie takich środków na tę inwestycję. Zapytał na jakim etapie jest wniosek o uzyskanie tej
kwoty.
Wójt Gminy – jeszcze wniosek nie został rozstrzygnięty, cały czas trwają rozmowy, czekamy na
rozstrzygnięcie.

Przewodniczący Rady Gminy – nawiązał do działu nr 754 – bezpieczeństwo publiczne i ochrona
przeciwpożarowa.  Zapytał, czy środki, które mają zostać zabezpieczone na nagrody za osiągnięcia
w służbie  dla  policjantów realizujących  zadania  w  zakresie  służby prewencyjnej  w  wysokości
3 000,00 zł. to jest uznanie dla jednej osoby, czy kilka osób.

Wójt Gminy – poinformował, że jest to kwota dla dwóch, maksymalnie trzech osób.

W dalszej części posiedzenia radni nadal dyskutowali nad zmianami budżetowymi. W części tej
dyskusji  udział  wzięli  Radni:  Andrzej  Klonowski,  Mariola  Łabędzka,  Jan  Selka,  oraz
Przewodniczący  Rady  Gminy  Zbigniew  Leszczyński,  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  Józef
Sroka, Wójt Gminy Błażej Konkol i Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska.

/W trakcie dyskusji do posiedzenia dołączyła Rana Wioleta Frydrych/

Przewodniczący Rady Gminy – przerwał dyskusję i zapytał, czy są jeszcze jakieś konkretne pytania
do zmian budżetu gminy. Pytań nie zgłoszono. 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2030.
Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – odczytała uzasadnienie.
Przewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał,  czy  są  pytania  do  w/w  projektu  uchwały.  Pytań  nie
zgłoszono. 

/Przewodniczący  Rady  Gminy  przekazał  prowadzenie  posiedzenia  Wiceprzewodniczącemu Rady



Gminy Józefowi Sroce opuszczając salę posiedzenia/ 

Ad 6.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w
obrębie geodezyjnym Mierzeszyn – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.
Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  Józef   Sroka –  zwrócił  się  do  Wójta  Gminy  z  prośbą  o
uzasadnienie potrzeby podjęcia powyższej uchwały. 
Wójt Gminy Błażej Konkol – uzasadnił potrzebę podjęcia w/w uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono. 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w
obrębie geodezyjnym Pawłowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  Józef   Sroka –  zwrócił  się  do  Wójta  Gminy  z  prośbą  o
uzasadnienie potrzeby podjęcia powyższej uchwały. 
Wójt Gminy Błażej Konkol – uzasadnił potrzebę podjęcia w/w uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef   Sroka – zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

/Do posiedzenia dołączył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński/ 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w
obrębie geodezyjnym Pawłowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.
Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  Józef   Sroka –  zwrócił  się  do  Wójta  Gminy  z  prośbą  o
uzasadnienie potrzeby podjęcia powyższej uchwały. 
Wójt Gminy Błażej Konkol – uzasadnił potrzebę podjęcia w/w uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Ad  9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  z  wnioskiem  o  zaopiniowanie  projektów
uchwał  dotyczących sprzedaży  alkoholu  na terenie  Gminy  Trąbki  Wielkie  –  referuje  Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy.
Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  Józef   Sroka –  zwrócił  się  do  Wójta  Gminy  z  prośbą  o
uzasadnienie potrzeby podjęcia powyższej uchwały. 
Wójt Gminy Błażej Konkol – uzasadnił potrzebę podjęcia w/w uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

/Do posiedzenia dołączył Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM/

Ad  10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  dopłat  dla  taryfowych  grup  odbiorców  w
ramach  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  oraz  cen
innych usług – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą o uzasadnienie potrzeby
podjęcia powyższej uchwały.
Wójt  Gminy  –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały  informując,  że  w  związku  z
wejściem w życie ustawy Prawo Wodne i powołaniem do życia Wód Polskich zmienił się organ
uchwalający ceny wody i ścieków. Decyzją z dnia 16 maja 2018r. Dyrektor Regionalnego Zarządu
Gospodarki Wodnej w Gdańsku zatwierdził nowe taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i
zborowego  odprowadzania  ścieków  w  obrębie  Gminy  Trąbki  Wielkie.  Wobec  utraty  mocy
obowiązującej przez uchwałę nr XLII/305/2017 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 30 października
2017  roku  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  wodne  i  zbiorowe
odprowadzenie ścieków na rok 2018 zmienionej uchwałą nr XLII/332/2018 Rady Gminy Trąbki
Wielkie z dnia 30 stycznia 2018r.  należy ustalić ponowne opłaty  za utrzymanie drożności sieci
kanalizacyjnej  w  miejscowościach:  Sobowidz,  Zaskoczyn,  Domachowo,  Pawłowo,  Łaguszewo,



Gołębiewo  Średnie,  za  odbiór  i  wywóz  nieczystości  płynnych  z  budynku  komunalnych  w
miejscowościach: Sobowidz i Gołębiewko do oczyszczalni ścieków w Trąbkach Wielkich, których
PH nie mieści się w granicach 5,5< pH > 9,0
Radna Mariola Łabędzka zapytała o cenę za 1m3 odprowadzonych ścieków Grupa 3 Gospodarstwo
domowe – zrzut ścieków. Cena netto 8,62 zł.
Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach   Wielkie – poinformował, że ZGKiM w Trąbkach
Wielkich  przedstawia  do  zatwierdzenia  projekt  uchwały  w  sprawie  dopłaty  do  ceny  1m3
dostarczonej wody, w wysokości 0,26 zł.

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  obręb  Ełganowo,  Gmina  Trąbki
Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą o uzasadnienie potrzeby
podjęcia powyższej uchwały.
Wójt Gminy – poinformował, że właściciel terenu złożył wniosek  z prośbą o zmianę przeznaczenia
terenu 02R na teren zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej dla działki nr 97, obręb Ełganowo,
Gmina Trąbki Wielkie. 
Radny Karol Kusaj –  również omówił sprawę wnioskodawcy tego terenu.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał czy są pytania do projektu uchwał.
Pytań nie zgłoszono. 

/Do posiedzenia dołączyła Pani Natalia Marocka oraz Katarzyna Milbrandt – pracownicy Urzędu Gminy
wydziału Zagospodarowania Przestrzennego/ 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  obręb  geodezyjny  Trąbki  Wielkie,
Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.
Wi  ceprzewodniczący  Rady  Gminy  Józef  Sroka –  zwrócił  się  do  Wójta  Gminy  z  prośbą  o
uzasadnienie potrzeby podjęcia powyższej uchwały oraz o przedstawienie dokładnie informacji o
terenie objętym zmianą.

Wójt Gminy Błażej  Konkol – poinformował,  że zmiana ta jest  również na wniosek właściciela
działki.  Zmianą  obejmuje  się  działkę  nr  481  w  Trąbkach  Wielkich  i  a  ma  na  celu  zmianę
przeznaczenia terenu z usług i rekreacji na teren zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej. 

Przewodniczący Rady Gminy - prosi o wyjaśnienie, w którym miejscu dokładnie działka ta jest
położona z załącznika nie można odczytać jej położenia. 

Pani Katarzyna Milbrant– próbowała Radnym przybliżyć położenie przedmiotowej działki.

Przewodniczący Rady Gminy -  zaznaczył i przypomniał wymogi dotyczące wyglądu załączników
graficznych do przedstawianych do Biura Rady uchwał – do wglądu dla Radnych duża mapa a mały
załącznik do uchwały. 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb geodezyjny Trąbki Wielkie –
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą o uzasadnienie potrzeby
podjęcia powyższej uchwały.
Wójt Gminy – zmiana dotyczy objęcia większego terenu z działkami rolnymi. Jadąc w kierunku
Gołębiewa Wielkiego są to działki po prawej i lewej stronie.
Przewodniczący Rady Gminy – zawnioskował, aby do jutra, do Biura Rady wpłynęły poprawione
mapki z numerami działek i nazwami ulic.



Prz  ewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Ad 14.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb Warcz, Gmina Trąbki Wielkie –
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą o uzasadnienie potrzeby
podjęcia powyższej uchwały.
Wójt Gminy – przedstawił teren na mapie.
Wywiązała się dyskusja w sprawie Zespołu Szkół Specjalnych w Warczu, w trakcie której Wójt
Gminy  informował,  że  w  przyszłości  planuje  się  powiększyć  szkołę.  Przy  szkole  planuje  się
wybudować halę sportową.

Ad 17. Wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił projekty uchwał, które wpłynęły do Biura Rady a nie są
ujęte w porządku najbliższej sesji Rady Gminy:

1. W sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kleszczewo.
Zwrócił  uwagę,  że  projekt  uchwały  jest  już  od  dłuższego  czasu  złożony  do  Biura  Rady.
Przypomniał,  że  Radni  na  ten  temat  już  niejednokrotnie  dyskutowali  na  posiedzeniu  komisji.
Zapytał, czy nadajemy tę nazwę, włączając do porządku obrad projekt tej uchwały. Dodał, że w
planie miejscowym droga ta została zatwierdzona, a z drugiej strony nie ma tam jeszcze nazwy tej
ulicy. Według Sołtysa wsi Kleszczewo jest to pole. Prosi, aby Rada wypowiedziała się w tej kwestii,
czy wprowadzić do porządku obrad, czy nie.
Radny Jan Selka – w mojej ocenie nie widzę przeciwskazań, aby tego numeru działki nie nazwać
ulicą.  W mojej  ocenie  nie  ma  przeciwskazań,  ale  mam  dylemat  taki,  że  nr  działki  powinien
wskazywać,  że  jest  to  droga,  obecnie  działka  ta  nie  przedstawia  znamion  drogi.  Jest  to  teren
prywatny. Zapytał, czy Gmina nie będzie musiała finansować tego.

2. W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji w
Gdańsku przy udziale  Komendy Powiatowej  Policji  w Pruszczu Gdańskim dotyczącego
przekazania środków pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, Wójta Gminy, czy projekt tej uchwały w dniu jutrzejszym
zaproponuje do wprowadzenie do porządku obrad. 
Wójt Gminy Błażej Konkol – podał, że zgodnie z obowiązującą procedurą uchwała jest konieczna
do podjęcia w ślad za zabezpieczonymi w uchwale w sprawie zmian budżetu gminy środków na
nagrody dla Policji. 

3. W sprawie udzielenia w 2018 roku Powiatowi Gdańskiemu  pomocy finansowej w formie
dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania „Poprawa bezpieczeństwa na drogach
Powiatu  Gdańskiego  poprzez  modernizację  dróg  położonych  na  terenie  Powiatu
Gdańskiego” (edycja 2018).

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał Wójta Gminy,  czy projekt tej  uchwały również w dniu
jutrzejszym zaproponuje do wprowadzenie do porządku obrad. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że tak. Kolejno uzasadnił potrzebę wprowadzenia do
porządku obrad w/w projektu uchwały. 
 
Wywiązała się dyskusja w sprawie projektu uchwały dotyczącej sprzedaży działki w Mierzeszynie
(pkt. 6 porządku obrad). Radny Jan Selka – przypomniał, że miało być wskazane, w którym miejscu
zaprojektowana jest  kanalizacja.

Wó  jt Gminy Błażej Konkol  – poinformował, że przedstawi Radnym projekt przebiegu kanalizacji
w Mierzeszynie.



Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że wpłynęło postanowienie Komisarza Wyborczego
w  sprawie  określenia  granic  okręgów.  Sołectwo  Klępiny  zostało  dołączone  do  okręgu  nr  14.
Mieszkańcy zastanawiają się nad złożeniem odwołania od postanowienia Komisarza Wyborczego.
Kolejno  Przewodniczący nawiązał  do  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  dostarczenia
wody  i  odprowadzenia  ścieków –  poproszono  Pana  Karola  Kozaka  Kierownika  ZGKiM.  W
oczekiwaniu na Pana Kierownika Przewodniczący Rady Gminy zapytał Radnych, czy Rada zgłasza
uwagi do projektu tej uchwały.

Radny Jan Selka – zgłosił, że przy drodze Wojewódzkiej nr 222 jest robiona cała infrastruktura
burzowa.  Wszystkie  odwodnienia  z  pól  z  Kleszczewa  zostały  oderwane  i  nie  podłączone.  W
rozmowie z jednym z kierowników tej inwestycji zasugerowano, że jak inwestycja ta będzie już po
odbiorze, to będzie można sobie przyłączyć te odwodnienia.

/Do posiedzenia dołączył Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM/

Przewodniczący Rady Gminy – nawiązał do regulaminu dostarczenia wody informując Radnych, że
regulamin zgodnie z nowymi zasadami musi Rada wysłać do Polskich Wód. Kolejno przywitał
Pana  Kierownika  ZGKiM  i  zapytał  skąd  zostały  określone  normy  ciśnienia  w  rozdziale  nr  2
projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczenia wody i odprowadzenia ścieków.  
Pan  Karol  Kozak  Kierownik  ZGKiM –  poinformował,  że  normy  ciśnienia  określone  są  w
Rozporządzeniu - minimum musi być 0,1. Dodał, że wymogi przeciwpożarowe również się do tego
odnoszą.
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał o rozdział 3 pkt 3.
Pan Karol Kozak – poinformował, że chodzi o to, że na stronie internetowej jest zamieszczany wzór
umowy.
Przewodniczący Rady   Gminy – podał, że są w projekcie uchwały oznaczone dwa razy rozdziały o
tym samym numerze – 10. Zapytał, czy ten kolejny nie powinien być zaznaczony jako nr 11. 
Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – podał, że tak powinno być,  że jest  to omyłka pisarka i
zostanie to poprawione.
Przewodniczący Rady Gminy  – zapytał o rozdział nr 31 zwracając uwagę, że ostatni przed tym
rozdziałem jest oznaczony jako rozdział 19. Zapytał  skąd taki numer rozdziału. 
Pan Karol  Kozak  Kierownik  ZGKiM – podał,  że  i  w tym przypadku  zaszła  omyłka  pisarska.
Zostanie to sprostowane.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zapytał, kto wie, ile jest hydrantów na terenie
Gminy i czy działają. Zapytał również,  kto jest odpowiedzialny za ich działanie i wszystko na ten
temat wie. Bywa tak, że gdzieś się pali a hydrant nie działa.

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – podał, że wykaz hydrantów ma Państwowa Straż Pożarna.
Zaznaczył,  że  większość  hydrantów  jest  oznakowana.  Otrzymujemy  informacje,  że  tablice
informujące o hydrancie jeżeli zostały skradzione to są uzupełniane. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – zaproszę na spotkanie kierownika i zrobimy informację bo hydrant
powinien być oznaczony. Kolejna kwestia to ciśnienie i przegląd hydrantów.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Zbigniew  Leszczyński –  zapytał,  czy  po  poprawkach,  które
Kierownik ZGKiM  przedstawił  Rada Gminy przyjmuje projekt regulaminu. Jeżeli tak, to zostanie
on przesłany do zaopiniowania do Polskich Wód.

Rada  Gminy  pozytywnie  opiniuje  w/w  projekt  regulaminu  z  uwzględnieniem  zgłoszonych  na
dzisiejszym  posiedzeniu  komisji  poprawek.  Wyraża  zgodę,  aby  po  naniesionych  poprawkach
regulamin został  wysłany do Polskich Wód.  Radni  nie  wnoszą dodatkowych uwag do projektu
regulaminu.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – stan techniczny wodociągu w Sobowidzu
jest  krytyczny.  Zapytał,  czy  jest  możliwość  by  jednocześnie  pomyśleć  o  wymianie  rur,  aby
zlikwidować azbestowy wodociąg.



Wójt Gminy Błażej Konkol – podał, będzie to kolejny etap. Będzie należało przeprojektować sieci i
wykonać nowe przyłącza.

Kierownik ZGKiM Karol Kozak – na zakończenie wyjaśnił, że w projekcie uchwały regulaminu
dostarczenia wody w tabeli w rubryce -  dopłata netto do wartości taryfy -  to  w tej wypłacie jest
0,26 zł dopłaty z Gminy.  

Przewodniczący  Rady Gminy -  podziękował  wszystkim za  czynny udział  i  zakończył  na  tym

posiedzenie Komisji. 

Sporządziła Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                  Zbigniew Leszczyński


